

Title (en)
ASH-TRAY.

Title (de)
ASCHENBECHER.

Title (fr)
CENDRIER.

Publication
EP 0200738 A1 19861112 (FR)

Application
EP 85904081 A 19850828

Priority
CH 525584 A 19841102

Abstract (en)
[origin: WO8602529A1] The inner housing (6) of the bowl (1) is provided with side openings (7) and one central base opening (8). The body (2) defines by its internal wall (14 and 15) the conduction device (17, 18) of which the opening is closed by the filter (19). The fan (24) is driven by the battery (28)-powered motor (22) susceptible of being turned on by means of the switch (26). The opening (8) is provided with a netting (10) supported by a cross-bar (9).

Abstract (fr)
Le logement interne (6) de la cuvette (1) présente les ouvertures latérales (7) et l'ouverture de base centrale (8). Le socle (2) délimite par ses parois internes (14 et 15) le dispositif de conduction (17, 18) dont l'ouverture est fermée par le filtre (19). Le ventilateur (24) est entraîné par le moteur (22) à piles (28) susceptible d'être enclenché au moyen de l'interrupteur (26). L'ouverture (8) est garnie d'un treillis (10) supporté par un croisillon (9).

IPC 1-7
A24F 19/00

IPC 8 full level
A24F 19/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A24F 19/0042 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8602529A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8602529 A1 19860509; EP 0200738 A1 19861112

DOCDB simple family (application)
CH 8500126 W 19850828; EP 85904081 A 19850828